
Z Á Z N A M   č. 4/2023 
z riadneho  zasadnutia komisie výstavby a životného prostredia 

pri Mestskom zastupiteľstve v Bytči, zo dňa 7.6.2023. 

Prítomní na zasadnutí: Martin Gácik, Ladislav Greguš, Martin Gajdošík, Marián Sedliak, 
Radoslav Červenec, Helena Králiková 
Neprítomní: Juraj Babušík - ospravedlnený 

Zasadnutia komisie sa okrem jej členov zúčastnil: 
Ing. Dušan Beníček – zapisovateľ. 
Mgr. Marta Mičietová – prednosta úradu 

Miesto a čas konania: Zasadačka odd. výstavby a ŽP Mestského úradu v Bytči. (prízemie 
budovy) od 15:00 hod. 

Komisia bola schopná uznášania, pretože na jej zasadnutí boli prítomní   6 - ti členovia/ov         
z celkového počtu  7   členov komisie. 
Na zasadnutí  komisie, ktoré viedol jej predseda Martin Gácik, bol prerokovaný materiál podľa 
programu a materiály predložené následne, po zaslaní programu členom komisie: 

1. Zmena rozpočtu Mesta Bytča rozpočtovým opatrením č. 2/2023/S k 1. 3. 2023  v zmysle 
ustanovení Smernice o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo ŠR a prostriedkov z EÚ 
a iných účelovo poskytnutých prostriedkov do rozpočtu mesta - na vedomie. 

Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom odporučila tento schváliť. 

2. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3/2023 k 30. 06.2023 – návrh. 

Komisia po oboznámení sa s materiálom a najmä položkami, ktoré by znamenali 
najvýraznejšie výdavky pre rozpočet, (asfaltovanie Mikšová a pod. ), odporúča vrátiť sa k 
nim na zasadnutí MZ a prejednať efektívnosť vynaložených prostriedkov. 

3. Plnenie programového rozpočtu Mesta Bytča k 31.03.2023 – na vedomie. 

Komisia vzala plnenie programového rozpočtu mesta na vedomie. 

4. Žiadosť o navýšenie dotácie – MFK Bytča. 

Komisia sa oboznámila s predloženým materiálom súhlasila s poskytnutým príspevkom na 
platby za navýšené ceny energií v požadovanej výške, tak ako je to v prípade aj iných 
organizácií v pôsobnosti mesta. V časti žiadosti, ktorá sa týka navýšenia o. i. príspevku na 
zabezpečenie športových aktivít  detí a mládeže – 10.000 €, komisia odporúča 
v nadväznosti na vyjadrenie uvedené v bode 2 (rozpočtové opatrenie č. 3/2023), vrátiť sa 
k žiadosti a prejednať ju spoločne na zasadnutí MZ. 

5. Schválenie ceny za výrobu a dodávku pitnej vody verejným vodovodom v mestskej časti 
Hrabové. 

Komisia po oboznámení sa s materiálom, ktorého súčasťou bolo aj potvrdenie 
o maximálnej cene za výrobu a dodávku pitnej vody, vydané Úradom pre reguláciu 
sieťových odvetví, odporučila prijať uznesenie v navrhovanom znení. 



6. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mesta Bytča č.   /2023  o určení výšky príspevkov 
na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Mesta Bytča, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2023. 

Komisa sa oboznámila s návrhom VZN a odporúča uvedené VZN schváliť v navrhovanom 
znení. 

7. Delegovanie zástupcov mesta Bytča do Mestskej školskej rady. 

Komisa sa oboznámila s predloženým materiálom a odporúča ho schváliť bez pripomienok. 

8. Nastúpenie náhradníka po zániku mandátu poslanca Mestského zastupiteľstva v Bytči 
a zmeny s tým súvisiace. 

Po oboznámení sa s materiálom komisia odporúča prijať návrh uznesenia bez 
pripomienok, tak jako bolo predložené. 

9. Informácia o prerokovaní poslaneckého návrhu vo veci vyčistenia podjazdu popod 
derivačný kanál  rieky Váh v lokalite „Kaplnka“ v Bytči - informácia o vybavovaní podnetu. 

Komisia bola informovaná o postupe mestského úradu pri riešení poslaneckého návrhu na 
vyčistenie podjazdu popod derivačný kanál rieky Váh. Žiadosť bola postúpená správcovi 
predmetného objektu na vybavenie. Týmto správcom je Slovenský vodohospodársky 
podnik, š. p. Martinská 49, Bratislava. O vyjadrení sa správcu a ďalšom postupe budú 
poslanci iformovaní. 

10. Informácia o zámere Mesta Bytča prijať potrebné kroky na ukončenie prevádzkovania 
vodovodu v Hrabovom v roku 2024. 

Členovia komie boli informovaní o technickom stave, výdatnosti vodného zdroja 
v mestskej časti Hrabové, a o spôsobe jeho prevádzkovania mestom Bytča v súčasnosti. 
Nakoľko súčasná legislatíva na úseku  verejnych vodovodov, podmienky dodržiavania 
hygienických predpisov a kvality vody, ako aj miestne hydrologické podmienky, už 
neumožňujú mestu v dostatočnom rozsahu, kvalite a najmä v súlade s platnou 
legislatívou, ďalej riadne prevádzkovať tento vodný zdroj, je mesto nútené začať 
zabezpečovať kroky k zrušeniu tohoto vodného zdroja a ukončenie prevádzkovania 
vodovodu v m. č. Hrabové. 
Tento proces bude postupný a občania budú o krokoch mesta informovaní a v spolupráci 
s organizáciou SEVAK Žilina, a. s., bude zabezpečované aj napojenie, prepojenie 
domácností na verejný vodovod v správe tejto spoločnosti, resp. riešený iný dostupný 
spôsob zásobovania obyvateľov pitnou vodou. 



11. Žiadosť Športového klubu telesne postihnutých športovcov o poskytnutie dotácie vo výške 
5.000 €. 

Komisia sa dohodla a odporučila, že o materiáli, by sa malo rokovať na spoločnom 
zasadnutí MZ. Žiadosť nemala formálne náležitosti potrebné na spracovanie žiadosti 
úradom, a žiadateľ v súčasnosti zabezpečuje zmenu v zápise organizácie v príslušnom 
registri. 

Podnety: 
Poslanec za m. č. Hrabové, p. Sedliak požiadal, aby bol mestský úrad nápomocný pri 
informovaní občanov mestskej časti vo veci ďalšieho postupu pri rušení vodného zdroja 
v Hrabovom. Mestský úrad bude plne nápomocný poslancovi, pri informovaní občanov 
mestskej časti o ďalšom postupe v uvedenej záležitosti. 

Bytča, 7.6.2023. 

Ing. Dušan Beníček 


